
Konin 05.02.2016 

Protokół z posiedzenia KRDPP z 14.01.2016 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie 

2. Zatwierdzenie protokołu z 12/2015 

3. Sprawy z planu działań przyjętego w czerwcu  

4. Opracowanie odpowiedzi dla  M.Nowaka oraz D.Kowalewskiej 

5. Wolne wnioski 

6. Zakończenie 

 

 

Ad‐1. 

14.01.2016 odbyło się kolejne, co miesięczne posiedzenie KRDPP. W posiedzeniu wzięli udział: 

‐ Ewa Jeżak KRDPP 

‐ Waldemar Duczmal KRDPP 

‐ Elżbieta Streker‐Dembińska –KRDPP 

‐ Maria Cybulska‐ KRDPP 

‐ Bartosz Jędrzejczak‐ COP 

‐ Sławomir Kurek –COP 

‐ Karina Akseńczuk‐ Głuchy Świat 

‐ Monika Kosińska‐ Fundacja Pełnym Głosem 

‐ Roman Latanowicz‐ Klub Żeglarski 

Nieobecni członkowie zgodnie z regulaminem usprawiedliwili się. 

Posiedzenie otworzyła wiceprzewodnicząca KRDPP Ewa Jeżak.  Powitała przybyłych gości . 

Przedstawiła porządek obrad. E. Streker ‐ Dembińska pogratulowała W. Duczmalowi inicjatywy 

zaproszenia na posiedzenie KRDPP przedstawicieli konińskich organizacji pozarządowych i prosiła 

o comiesięczne powtarzanie zaproszeń.  W. Duczmal przedstawił też swoje ustalenia z 

proboszczami konińskich parafii w sprawie powieszenia na kościelnych tablicach ogłoszeń 

plakatów dotyczących akcji Bądźmy lokalni ‐ zostawmy 1% w Koninie. Bartosz Jędrzejczak 
poinformował, że plakaty informujące o akcji będą gotowe w pierwszej połowie lutego. 

 



Ad‐2  

Zgodnie z przyjętą przez KRDPP procedurą wnoszenia uwag do protokółów, protokół został 

zaakceptowany wraz z naniesionymi uwagami. 

Ad‐3 

Z powodu dużej absencji  na styczniowym posiedzeniu w tym punkcie KRDPP przeszła do punktu 

4. 

Ad‐4  

W tym punkcie nastąpiła dyskusja. Ponieważ pani  Karina Akseńczuk zadała pytanie jakiego klucza 

używa KRDPP przy typowaniu osób do komisji konkursowych.  Ewa Jeżak udzieliła odpowiedzi, że 

na podstawie bazy eksperckiej , do której osoby zostały zgłoszone przez NGO działające w 

mieście Koninie.  Uwaga pani Kariny Kaseńczuk aby bazę aktualizować co roku została przyjęta 

przez obecnych członków KRDPP ‐ zobowiązano W.Duczmala do częstszego informowania 

organizacji o możliwości udziału w komisjach konkursowch i kwartalnej aktualizacji listy ekspertek 

i ekspertów.  W tym miejscu głos zabrał pan Roman Latanowicz, że prosi aby włączyć jego osobę 

do bazy eksperckiej i chętnie będzie pracował w komisjach konkursowych. W tym miejscu należy 

dodać, że praca przedstawicieli NGO w komisjach konkursowych jest  pracą wolontaryjną. 

Głos zabrała pani Monika Kosińska, która została zaproponowana razem z Ewą Jeżak do komisji 

której pytania dotyczyły. Przedstawiła swoje kompetencje dodając jednocześnie, że w każdej 

sprawie jak ktoś pragnie się doszukać złej woli to nawet najlepsze argumenty nie spowodują 

zmiany zdania. 

Ad‐5 

W tym punkcie zabrał głos Waldemar Duczmal i zadał pytanie kiedy udzielimy odpowiedzi na 

pytania zadanie przez panie D. Kowalewską oraz M. Marciniak a wysłane 14.01. 2016 o godz 0.30. 

Niestety członkowie nie mieli możliwości zapoznania się tą sprawą,  ponieważ w nocy nie 

pracujemy.  A w dzień większość jest w pracy.  

Waldemar Duczmal pokrótce przedstawił sprawy; Pani M. Marciniak zaproponowała spotkanie z 

organizacjami pozarządowymi oraz KRDPP. Elżbieta Streker‐Dembińska uznała , że to doskonały 

pomysł, tylko należy zastanowić się nad tematyką spotkania. Wszyscy obecni uznali, że spotkanie 

powinno się odbyć po najbliższym posiedzeniu KRDPP w Sali Ratuszowej 11 lutego, o godz.17.00, 

po uprzedniej akceptacji pozostałych członków rady; B. Jędrzejczak zobowiązał się do rezerwacji 

Sali Ratuszowej; Pani D.Kowalewska zadała pytanie o przydzielenie jej do pracy w komisji 

konkursowej dot. schroniska dla bezdomnych zwierząt, mimo braku jej nazwiska na liście 

ekspertów KRDPP. Ustalono, że odpowiedzi zostaną wypracowane mailowo  

Ad‐6 

Wiceprzewodnicząca Ewa Jeżak w tym punkcie podziękowała za owocne obrady i zamknęła 

posiedzenie. 

Protokółowała 



Ewa Jeżak 


